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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 28.03.2013 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de dna Făgădar Tatiana care a fost aleasă 

preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.41/2013 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dna. Făgădar Tatiana:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru” . 

 
Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 18 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Crişan Ovidiu, Farcaş Ladislau, Voinia Claudiu. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Arion Viorel şi dl. 
secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-nul  secretar Aurel RaŃă-Bugnariu pentru a prezenta 
stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de 25.02.2013, 28.02.2013, 12.03.2013 şi 
15.03.2013.” 
 

Dl.  secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data prezentei 

şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele Consiliului Local din data de  
25.02.2013, 28.02.2013, 12.03.2013, cu excepŃia hotărârii adoptate în şedinŃa din 15.03.2013. 

Adresa InstituŃiei Prefectului am primit-o azi la ora 930, urmează să fie analizată, o să 
fie comunicată la fiecare din cei care aŃi fost prezenŃi la şedinŃă şi va fi discutată într-o şedinŃă 
ulterioară. 

 
Procesele verbale ale şedinŃelor  anterioare, din data de 25.02.2013, 28.02.2013, 

12.03.2013 şi 15.03.2013, au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele 
şedinŃei anterioare, se supun aprobării Consiliului local.” 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 
Dna. Făgădar Tatiana:  
„În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 
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Dl. primar Viorel Arion : 
„Pe lângă proiectele de pe ordinea de zi primită, propun suplimentarea acesteia, prin 

introducerea după punctul 16 al ordinii de zi, a următoarelor proiecte de hotărâri:  
  
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unor acte adiŃionale la Contractul de 

închiriere nr. 192/2012, la Contractul de închiriere nr.  193/2012 şi la Contractul de închiriere nr. 
194/2012 

 
2.Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adițional la contractul de concesiune 

nr.15/2007, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 206/2007” 
 
Dl. Artean Mircea:  
„Vreau să se suplimenteze ordinea de zi cu următoarele 3 proiecte de hotărâre: 

1.Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
75/2013 privind înlocuirea d-nei Ghenea Silvia Aneta, membru titular în Consiliul de administraŃie al 
Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 
 
2.Proiect de hotărâre privind revocarea d-nei Ghenea Silvia Aneta, reprezentant al Consiliului Local 
al Municipiului Hunedoara în Consiliul de administraŃie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara. 
 
3. Proiect de hotărâre privind numirea unui reprezentant al  Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în Consiliul de AdministraŃie al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 

 
 

Dna. Făgădar Tatiana:  
 „Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.  
Supun la vot ordinea de zi suplimentată, care se aprobă în unanimitate.  
 
După punctul 16 al ordinii de zi, se va lua o pauz ă de 15  minute pentru studierea 

materialelor şi întocmirea avizelor.” 
 
Dl.  secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Dna preşedinte, pauza nu mai poate fi de 15 minute, propunem, din partea 

secretariatului, o pauză de 90 de minute, pentru redactarea proiectelor de hotărâre.” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„ Mult.” 
 
Dl.  secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Dl. viceprimar, sunt trei proiecte de hotărâre care trebuie studiate, verificate 

redactate, multiplicate, buletine de vot, vă solicităm 90 de minute.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„…o jumătate de oră.” 
 
Dl.  secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Nu, dl. consilieri, poate pentru dvs., care ştiŃi despre ce este vorba, este de ajuns, dar 

noi nu ştim, trebuie să verificăm 
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Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„Dl. secretar, sunt convins că o să reuşiŃi mai repede să terminaŃi.” 
 
Dl. Artean Mircea:  
„Notele de fundamentare, le-am pregătit.” 
 
Dl.  secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Trebuie redactate rapoartele, proiectele de hotărâre, notele de fundamentare 

înregistrate, avize, buletine de vot…” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„Nu vrem să încălcăm nici o procedură, dar consider că 60 de minute este suficient.” 
 
Dl.  secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Secretariatul consideră că nu este de ajuns, pentru 3 proiecte de hotărâre noi, 

celelalte două cu care s-a suplimentat ordinea de zi, au fost pregătite.” 
 
Dna. Făgădar Tatiana:  
 „Având în vedere cele spuse de dl. secretar, timpul pentru prelucrarea celor 3 proiecte 

este de aproximativ 90 de minute, după punctul 16 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 90  minute 
pentru redactarea proiectelor de hotărâre, studierea materialelor şi întocmirea avizelor. 

 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„La punctul 21, vreau să informez că mă voi abŃine, la proiectul de hotărâre privind 

numirea unui reprezentant al  Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de 
AdministraŃie al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, dat fiind faptul că avem 
răspunsul de la Prefectură cu privire la HCL nr.75/2013, la care noi propunem abrogarea ei …..  

În motivarea Prefecturii se susŃine că subsemnatul care a fost ales ca şi membru în 
consiliul de administraŃie al spitalului, a avut un interes patrimonial…când am votat…determinat de 
faptul că potrivit legii membrii consiliului de administraŃie pot beneficia de o indemnizaŃie de până în 
1% din salariul managerului. Aş vi beneficiat de o sumă de 67  lei pe lună. Acesta era interesul meu 
patrimonial, şi atunci doresc să mă abŃin la votul de la proiectul de hotărâre nr.21 de pe ordinea de 
zi. Să se consemneze, vă rog, în procesul verbal.” 
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A sosit în sala de şedinŃă dl. consilier Farcaş Ladislau, numărul consilierilor locali 
prezenŃi este de 19 în momentul de faŃă. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-11  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.76/2013 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri şi teren. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.77/2013 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de scutiri la plată impozitului 
pe clădire  pentru  imobilul situat în municipiul Hunedoara, Bd.1848 , Nr.19B, proprietatea 
FundaŃiei Misionar Crestina Iosua.  

               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.78/2013 se aprob ă în unanimitate. 
  
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanŃilor Consiliului local al 
Municipiului Hunedoara  în Consiliile de AdministraŃie ale unităŃilor de învăŃământ preuniversitare şi 
unităŃilor preşcolare aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, pentru anul 
şcolar 2012 – 2013. 
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               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentanŃilor Consiliului 

local al Municipiului Hunedoara  în Consiliile de AdministraŃie ale unităŃilor de învăŃământ 
preuniversitare şi unităŃilor preşcolare aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului 
Hunedoara, pentru anul şcolar 2012 - 2013, a constatat următoarele:  

 
 
Nr. 
crt. 

UNITATEA DE ÎNVĂłĂMÂNT 
PREUNIVERSITAR/PREŞCOLAR 

REPREZENTANTUL CONSILIULUI LOCAL 
AL MUNICIPIULUI HUNEDOARA ÎN 

CONSILIUL DE ADMINISTRAłIE 
1. MAGAON JANE  19 voturi „pentru” 
2. TAKACS ARANKA 19  voturi „pentru” 

1. Colegiul Tehnic „Matei Corvin” 
Hunedoara  

3. FĂGĂDAR TATIANA  19 voturi „pentru” 
1. RUSU CONSTANTIN  19 voturi „pentru” 2. Colegiul Economic "Emanuil 

Gojdu" Hd. 2.GHENEA SILVIA-ANETA 19 voturi „pentru” 
1. RADU CAROLINA 19  voturi „pentru” 
2.MĂRGINEAN ALEXANDRU 19  voturi 
„pentru” 

3. Liceul Tehnologic „Constantin 
Bursan” Hd. 

3.FARCAŞ LADISLAU 19  voturi „pentru” 
1. MUZSIK  ROBERT EUGEN 19  voturi 
„pentru” 
2.NOGHIłĂ LUMINIłA-MARINELA 19  voturi 
„pentru” 

4. Colegiul NaŃional „Iancu de 
Hunedoara” Hunedoara 

3.ARTEAN MIRCEA IOAN 19 voturi „pentru” 
1. OLARIU NICOLETA  19  voturi „pentru” 
2.FĂRCAŞ BIANCA 19  voturi „pentru” 

5. Colegiul naŃional „Traian Lalescu” 
Hunedoara 

3.CAZAN FLORIAN 19  voturi „pentru” 
6. GrădiniŃa cu Program prelungit 

nr.1 Hunedoara 
ALDEA ANA MARIA 19 voturi „pentru” 
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7. GrădiniŃa cu program normal „Zori 
de zi” Hunedoara 

BUCALEł MARIAN VICTOR 19 voturi „pentru” 

1.RADU CAROLINA 19  voturi „pentru” 8. Centrul de Pedagogie Curativă 
Hunedoara 2.CRIŞAN OVIDIU IOAN 19  voturi „pentru” 

9. Clubul Copiilor şi Elevilor 
Hunedoara 

PALCĂU CIPRIAN ŞTEFAN 19 voturi „pentru” 

10. Clubul Sportiv Şcolar ARTEAN MIRCEA IOAN 19  voturi „pentru” 
 
 
 

În urma acestor rezultate, reprezentanŃii Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în 
Consiliile de AdministraŃie ale unităŃilor de învăŃământ preuniversitare şi unităŃilor preşcolare aflate 
pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, pentru anul şcolar 2012 - 2013, sunt 
următorii: 
 
 
Nr. 
crt. 

UNITATEA DE ÎNVĂłĂMÂNT 
PREUNIVERSITAR/PREŞCOLAR 

REPREZENTANTUL CONSILIULUI 
LOCAL AL MUNICIPIULUI 

HUNEDOARA ÎN 
CONSILIUL DE ADMINISTRAłIE 

1. MAGAON JANE 
2. TAKACS ARANKA 

1. Colegiul Tehnic „Matei Corvin” Hunedoara  

3. FĂGĂDAR TATIANA 
1. RUSU CONSTANTIN 2. Colegiul Economic "Emanuil Gojdu" Hd. 
2.GHENEA SILVIA-ANETA 
1. RADU CAROLINA 
2.MĂRGINEAN ALEXANDRU 

3. Liceul Tehnologic „Constantin Bursan” Hd. 

3.FARCAŞ LADISLAU 
1. MUZSIK  ROBERT EUGEN 
2.NOGHIłĂ LUMINIłA-MARINELA 

4. Colegiul NaŃional „Iancu de Hunedoara” 
Hunedoara 

3.ARTEAN MIRCEA IOAN 
1. OLARIU NICOLETA  
2.FĂRCAŞ BIANCA 

5. Colegiul naŃional „Traian Lalescu” 
Hunedoara 

3.CAZAN FLORIAN 
6. GrădiniŃa cu Program prelungit nr.1 

Hunedoara 
ALDEA ANA MARIA 

7. GrădiniŃa cu program normal „Zori de zi” 
Hunedoara 

BUCALEł MARIAN VICTOR  

1.RADU CAROLINA 8. Centrul de Pedagogie Curativă Hunedoara 
2.CRIŞAN OVIDIU IOAN 

9. Clubul Copiilor şi Elevilor Hunedoara PALCĂU CIPRIAN ŞTEFAN 
10. Clubul Sportiv Şcolar ARTEAN MIRCEA IOAN 

 
 

 
Art.2-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.79/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Regulamentului de 
organizare şi funcŃionare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara aprobat prin Hotărârea 
Consiliului Local nr. 105/2010, cu modificările ulterioare. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz nefavorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Aş propune  modificarea art.45 punctul 3, care să aibă următorul conŃinut: dispoziŃiile 

art.45, alin.2 nu se aplică consilierului local care din motive temeinice întârzie, pleacă sau lipseşte 
de la şedinŃele consiliului local, situaŃie în care consilierul local este obligat să aducă la cunoştinŃa 
preşedintelui de şedinŃă sau a Secretarului Municipiului Hunedoara.   
 

Dl. Magaon Jane:  
„La acest articol vreau să mă refer şi eu. Mă refer la indemnizaŃie, nu mi se pare 

corect ca în cazul în care lipseşte de la un proiect sau două de hotărâre, i se taie toată 
indemnizaŃia. Acesta este motivul pentru care nu suntem de acord, nici în Parlament sau în 
Primărie, dacă cineva pleacă 10-20 de minute, nu i se taie toată ziua 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„…tocmai asta am spus şi eu….dacă din motive temeinice, consilierul local, întârzie, 

pleacă, sau lipseşte de la şedinŃă, nu se aplică prevederile art.2, cu condiŃia să comunici acest 
lucru,  cui trebuie.” 

 
Se supune la vot amendamentul dl. consilier Rusu, care se adoptă în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.80/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi).  Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii Grupului de Lucru Local, 
la nivelul Municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Fărcaş Bianca:  
„łinând cont că acest grup de lucru local a fost prevăzut în strategia de incluziune a 

cetăŃenilor români aparŃinând minorităŃilor rome, pentru perioada 2012-2020, şi că prin adresa 
Prefecturii  se solicită componenŃa acestui grup de lucru local, precum şi planul de acŃiune pe anul 
2013. Întrebarea mea este când vom aproba şi acest plan de acŃiune, pentru că noi azi aprobăm 
doar componenŃa grupului, suntem în martie, iar aprobarea acestui plan de acŃiune pentru anul 
2013 intră tot în atribuŃiile consiliului local. MulŃumesc.” 

 
Dna Gemeniuc Lenu Ńa: 
„Planul de acŃiune este în lucru, probabil că la şedinŃa următoare o să fie pe ordinea 

de zi.” 
 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea constituirii Grupului de 

Lucru Local, la nivelul Municipiului Hunedoara, a constatat următoarele:  
 

 dl BobouŃanu Dan – viceprimar al  Municipiului Hunedoara 19 voturi  “pentru” 
 dna  Olariu Nicoleta – consilier local al Municipiului Hunedoara 19 voturi  “pentru” 
 dl Costa Mircea – consilier local al Municipiului Hunedoara 19 voturi  “pentru” 
 dna Gemeniuc LenuŃa – director, DirecŃia de AsistenŃă Socială din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara 19 voturi  “pentru” 
 dl  Vaidoş Ioan Florin - şef Birou Ordine Publică şi EvidenŃa Persoanelor din cadrul  Primăriei 

Municipiului Hunedoara 19 voturi  “pentru” 
 dna Enăşescu Liliana - asistent social, Spitalul Municipal “Dr. Alexandru Simionescu” 19 voturi  

“pentru” 
 dl  Zselnyan Adrian – director, Casa de Cultură a Municipiului Hunedoara19 voturi  “pentru” 
 dra Vlad Daniela – consilier,  AgenŃia Locală pentru Ocuparea ForŃei de Muncă 19 voturi  

“pentru” 
 dl Aida Marin -  agent şef principal de poliŃie, PoliŃia Municipiului Hunedoara 19 voturi  “pentru” 
 dl Rostaş CodruŃ – preşedinte, Partida Romilor ProEuropa 19  voturi  “pentru” 
 dl Medrea Corneliu – AsociaŃia Umanitară Betel 19  voturi  “pentru” 
 dna RaŃ Angelica - delegat al comunităŃii locale de romi 19 voturi  “pentru” 
 dra Codoba Estera - expert local probleme romi 19 voturi  “pentru” 
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În urma acestor rezultate, Grupul de Lucru Local, la nivelul Municipiului Hunedoara, 

este următorul: 
 

 dl BobouŃanu Dan – viceprimar al  Municipiului Hunedoara; 
 dna  Olariu Nicoleta – consilier local al Municipiului Hunedoara;  
 dl Costa Mircea – consilier local al Municipiului Hunedoara; 
 dna Gemeniuc LenuŃa – director, DirecŃia de AsistenŃă Socială din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara; 
 dl  Vaidoş Ioan Florin - şef Birou Ordine Publică şi EvidenŃa Persoanelor din cadrul  Primăriei 

Municipiului Hunedoara; 
 dna Enăşescu Liliana - asistent social, Spitalul Municipal “Dr. Alexandru Simionescu”; 
 dl  Zselnyan Adrian – director, Casa de Cultură a Municipiului Hunedoara; 
 dra Vlad Daniela – consilier,  AgenŃia Locală pentru Ocuparea ForŃei de Muncă; 
 dl Aida Marin -  agent şef principal de poliŃie, PoliŃia Municipiului Hunedoara; 
 dl Rostaş CodruŃ – preşedinte, Partida Romilor ProEuropa;  
 dl Medrea Corneliu – AsociaŃia Umanitară Betel; 
 dna RaŃ Angelica - delegat al comunităŃii locale de romi; 
 dra Codoba Estera - expert local probleme romi. 

 

Art.2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.81/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unor 
bunuri, proprietate publică a municipiului Hunedoara, situate în PiaŃa Obor şi Complexul Comercial 
Dunărea Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 
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                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaŃiei publice pentru aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unor bunuri, 
proprietate publică a municipiului Hunedoara, situate în PiaŃa Obor şi Complexul Comercial 
Dunărea Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
-Pascaru Amalia – director Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor şi                                                                                         
                                                                                           Oboarelor – preşedinte 19 voturi “pentru”   
- Bălăcescu Amalia Viola - inspector PoliŃia Locală – membru 19 voturi “pentru”   
- Ponta Cristina – consilier Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 19 voturi “pentru”   
- Macovei Anca – consilier juridic Compartimentul Juridic, Contencios Administrativ– 
                                                                                                        Membru 19 voturi “pentru”   
- Muntean Ioan– consilier Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii –  
                                                                                                                   Membru 19 voturi “pentru”   
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea spaŃiului menŃionat mai sus,  este următoarea: 
 
-Pascaru Amalia – director Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor şi  Oboarelor – preşedinte                                                                                   
- Bălăcescu Amalia Viola - inspector PoliŃia Locală – membru; 
- Ponta Cristina – consilier Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
- Macovei Anca – consilier juridic Compartimentul Juridic, Contencios Administrativ – membru; 
- Muntean Ioan– consilier Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii –   
                                                                                                                                         membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru bunurilor menŃionate mai sus, 
a constatat următoarele: 

 
-  Palaghiu Doina – inspector de specialitate Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor şi Oboarelor –  
                                                                                                      Preşedinte 19 voturi „pentru” 
- Sava Vasile - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru 19voturi „pentru” 
- Muntean Adriana – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 19 voturi „pentru” 
- Toma Anamaria – consilier juridic Compartimentul Juridic, Contencios Administrativ –  
                                                                                                                     Membru 19 voturi „pentru” 
- Dragotă Iosif – consilier Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii –  
                                                                                                                     Membru 19 voturi „pentru” 
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru vânzarea terenului menŃionat mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           
-  Palaghiu Doina – inspector de specialitate Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor şi Oboarelor -   
                                                                                                                                    preşedinte 
- Sava Vasile - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru; 
- Muntean Adriana – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
- Toma Anamaria – consilier juridic Compartimentul Juridic, Contencios Administrativ – membru; 
- Dragotă Iosif – consilier Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii –  
                                                                                                                                         membru. 
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Art.5-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.82/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul:  (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea închirierii,  prin licitaŃie publică, a 
spaŃiului situat  în municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat al 
Municipiului Hunedoara, înscris în CF nr. 60026-C1-U45, nr. cadastral 2568-C1-U7, în suprafaŃă 
utilă de 20 mp şi 12,6 mp cotă părŃi comune.   
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-2 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaŃiei publice pentru închirierea spaŃiului situat în municipiul Hunedoara, str. Nicolae 
Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, înscris în CF nr. 60026-C1-U45, 
nr. cadastral 2568-C1-U7, în suprafaŃă utilă de 20 mp şi 12,6 mp cotă părŃi comune, a constatat 
următoarele: 
 
-  Viorel Arion – Primar  - preşedinte 19 voturi “pentru”   
- Hărănguş Angela – consilier superior Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, concesiuni,  
                                                              închirieri, disciplină contractuală membru 19 voturi “pentru”   
-   Popa Aurelia - Anişoara – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 19 voturi “pentru”   
-  Gherghina Horia – inspector specialitate Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în  
                                                                             ConstrucŃii şi Cadastru – membru 19 voturi “pentru”   
-   Laslău Militon DănuŃ – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe Locale, Executări Silite 19 voturi 
“pentru”   
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea spaŃiului menŃionat mai sus,  este următoarea: 
 
-  Viorel Arion – Primar  - preşedinte; 
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- Hărănguş Angela – consilier superior Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice,  
                                                                       concesiuni, închirieri, disciplină contractuală membru; 
-   Popa Aurelia - Anişoara – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
-  Gherghina Horia – inspector specialitate Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina  
                                                                                                  în ConstrucŃii şi Cadastru - membru. 
-   Laslău Militon DănuŃ – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe Locale, Executări Silite  
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru spaŃiului menŃionat mai sus, a 
constatat următoarele: 

 
-  BobouŃanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă 19 voturi   
 - Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru                                                                                                                                     
                                                                                                                    rezervă 19 voturi  “pentru”   
 -  Preda Camelia – consilier juridic DirecŃia de AsistenŃă Socială 19 voturi  “pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru vânzarea terenului menŃionat mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           
-  BobouŃanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă;  
 -  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă; 
 -  Preda Camelia – consilier juridic DirecŃia de AsistenŃă Socială. 

 
                      Art. 4-7 se aprobă în unanimitate 

Hotărârea nr.83/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării, în condiŃiile legii,  a  
terenului în suprafaŃă de 38,62 mp înscris în CF Hunedoara nr. 62860 nr. topo 2032/3/A,  situat în 
str. Transilvaniei – PT 9 din municipiul Hunedoara, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.84/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind încheierea actelor adiŃionale la  contractele de 
închiriere pentru unităŃile locative construite de către AgenŃia NaŃională pentru LocuinŃe din 
municipiul Hunedoara, Str. Luncii, nr. 2, blocul 7 şi Aleea Cîmpului, nr. 4, blocul 6. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.85/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinŃei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str. Trandafirilor, nr. 5, bl. 16, sc. B, et. 3, ap. 35. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.86/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi).  Proiect de hotărâre privind aprobarea oportunităŃii de demarare a 
Proiectului de Parteneriat Public-Privat pentru realizarea pe raza teritorial-administrativă a 
municipiului Hunedoara a unei „InstalaŃii de distrugere şi neutralizare a deşeurilor, prin combustie, 
cu recuperare energetică, electrică şi termică – Termovalorizator” pe o suprafaŃă de  5 ha.     
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Referitor la acest proiect, după cum ştiŃi, noi facem parte ca unitate administrativ 

teritorială, din proiectul judeŃean privind gestionarea deşeurilor. Am iniŃiat acest proiect de hotărâre 
în ideea că în momentul în care va fi finalizat, şi finalizată această investiŃie, deşeurile care vor 
rămâne acolo să fie valorificate în acest incinerator. InvestiŃia, după estimările noastre, în jur de 40 
milioane de euro şi conform legii parteneriatului public privat, acesta este primul pas. Urmează 
publicarea în Jurnalul European şi în Monitorul Oficial partea VI, şi în termen de 37 de zile aşteptăm 
ofertele.” 

 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
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În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Fărcaş Bianca : 
„MulŃumesc pentru lămuririle aduse de către dl. primar şi aş avea 3 întrebări.  
Se precizează că această instalaŃie de distrugere a deşeurilor prin combustie se va 

realiza pe o suprafaŃă de 5 ha, unde este această suprafaŃă de 5 ha? Dacă v-aŃi gândit înainte. 
Care este impactul asupra stării de sănătate a populaŃiei municipiului Hunedoara, dat 

fiind faptul că se presupune o distrugere şi neutralizare prin combustie? Vor exista ceva noxe sau 
să le zicem reziduuri.  

AŃi spus că acesta este primul pas în demararea acestui proiect, ce se va întâmpla, 
pentru că sunt discuŃii de abrogare a acestei legi a parteneriatului public privat, dat fiind criticile  
formulate de comisia europeană cât şi de reprezentanŃii Mediului de Afaceri.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„La ora actuală municipiul Hunedoara dispune de 3 poziŃii în care pot fi demarate 

astfel de investiŃii, adică locuri în care, cei care vor să valorifice deşeuri sau biomasă sau alte 
produse, se pot lega la sistemul energetic naŃional. Una din ele este Hăşdatul, una dintre ele este în 
incinta Eco Sid-ului, unde există încă o linie de înaltă tensiune, iar cea dea treia este la ieşirea din 
oraşul Hunedoara spre Deva, unde iarăşi avem o staŃie de înaltă tensiune. 

În ceea ce priveşte noxele, evident că vom respecta toate procedurile legale şi vom 
cere toate avizele de la instituŃiile abilitate. No să putem să facem o investiŃie fără să avem aviz de 
la Mediu sau de la orice organism care este abilitat să ne dea aceste avize. 

La a treia întrebare…noi lucrăm pe actuala lege, legea care este în vigoare. Proiectul 
la care faceŃi referire şi este pe site-ul Ministrului, dl. Şova, aduce ca noutate posibilitatea de a 
negocia cu investitori care fac investiŃii până în 2 milioane de euro, aici este vorba de o investiŃie de 
40 milioane de euro şi va intra sub aceleaşi prevederi ale legii, deci legea în această privinŃă nu se 
schimbă.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi 2 voturi „abŃinere” (Takacs Aranka, 
Palcău Ciprian) 

Art.1-5 se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi 2 voturi „abŃinere” (Takacs Aranka, Palcău 
Ciprian) 

Hotărârea nr.87/2013 se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi 2 voturi „abŃinere” (Takacs 
Aranka, Palcău Ciprian) 
 

La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor care aparŃin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.88/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind darea în folosinŃă cu titlu gratuit, pe termen 
limitat, a clădirii secŃiei de atletism din cadrul Stadionului „Michael Klein”, în suprafaŃă de 342 mp, 
aflată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, înscrisă în CF nr. 62732, sub A1.4, nr. cad. 
62732 – C4, către Clubul Sportiv Şcolar Hunedoara. 

               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.89/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
 La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii între Municipiului 
Hunedoara şi Consiliul JudeŃean Hunedoara  a contractului de administrare a  sectorului de drum  
cuprins între Km 7+590 – Km 10+090 din drumul judeŃean DJ 687 Sântuhalm – Hunedoara – Călan, 
sector situat în intravilanul Municipiului Hunedoara pentru realizarea în mod unitar a lucrărilor de 
reabilitare cu finanŃare din fonduri nerambursabile. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
„Aş vrea să aduc câteva precizări legate de acest proiect. Este vorba de sectorul de 

drum care a mai fost supus pentru aprobare pe un proiect european, din păcate nu a primit 
suficiente puncte pentru a putea fi finanŃat. Din discuŃiile cu Consiliul JudeŃean, am concluzionat că 
ar fi bine să dăm în folosinŃă Consiliului JudeŃean pe perioada demarării viitorului proiect, a acestui 
sector de drum, pentru că Consiliul JudeŃean intenŃionează să realizeze o mică autostradă, să 
zicem aşa, între Sântuhalm şi Hunedoara. Asta înseamnă că acest sector de drum va fi administrat 
pe perioada precizată în proiect, de Consiliul JudeŃean. Aici vor intra inclusiv lucrările de întreŃinere, 
deszăpezire, curăŃenie, tot ceea ce îi revine celui care preia acest sector de drum.  

Repet, este vorba de un proiect european care va intra în perioada 2014-2020 la 
finanŃare, sperăm să şi treacă şi să avem această mică autostradă între Sântuhalm şi Hunedoara.” 

 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.90/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – 
organigrama si a statului de funcŃii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara si pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz nefavorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii întruneşte 8 voturi „pentru” şi 11 voturi „abŃinere” ( BobouŃanu Dan, 

Aldea Ana Maria, Fărcaş Bianca, NoghiŃă LuminiŃa, Cazan Florian, Magaon Jane, Rusu Constantin, 
Palcău Ciprian, Costa Mircea, Artean Mircea, BucaleŃ Marian). 

Întrucât titlul hot ărârii nu a fost adoptat, nu se poate trece la votar ea articolelor 
şi a hot ărârii pe ansamblu. 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
„De ce nu cereŃi lămuriri dl. director Borşi Vasile?” 
 
Dna Aldea Ana Maria : 
„Am cerut, dar nu ne-a lămurit.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Dl. Borşi, spuneŃi despre ce este vorba, ca să ştie lumea.” 
 
Dl. Bor şi Vasile : 
„Am încercat să vă prezint câteva detalii referitoare la modificarea organigramei…” 
 
Dna Făgădar Tatiana : 
„Este tardiv acum, pentru că s-a votat deja, dar poftiŃi, spuneŃi….s-a votat deja.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Trebuia să cereŃi cuvântul înainte, dl. director.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Bor şi Vasile : 
„Prin propunerea aceasta se cuprindea trei aspecte. Primul, în conformitate cu statutul 

funcŃionarului public, Legea nr.188, la promovarea în clasă, respectiv ca urmare a absolvirii unor 
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forme de şcolarizare de învăŃământ superior şi ca urmare a organizării concursului, trebuia ca la cei 
care reuşesc să promoveze acest examen, să se  transforme postul automat şi primesc alte 
atribuŃii. Nu este modificare de personal, ci doar trecere de pe studii medii pe studii superioare.  

Un alt punct era de corelare a legii locuinŃelor, se schimbă o sintagmă, se schimbă 
spaŃiul locativ cu fondul locativ din cadrul Serviciului spaŃiu locativ şi relaŃii cu proprietarii.  

Al treilea punct, ca urmare a metodologiei  de aplicare a Ordinului Ministrului SănătăŃii 
şi ÎnvăŃământului cu privire la asistenŃa medicală acordată în învăŃământul preşcolar şi şcolar, ca 
urmare a normelor care au fost stabilite, de număr de posturi de asistente medicale, şi respectiv de 
medici, la fiecare o 100 de copii din învăŃământ, pentru a intre în normalitatea prevederilor legale, 
trebuie suplimentat numărul de posturi cu 6 asistente şi respectiv un medic, care sunt plătiŃi din 
fondurile Ministerului SănătăŃii şi care nu afectează bugetul instituŃiei. Astea au fost singurele 
propuneri.” 

 
 
PAUZĂ 90 DE MINUTE. 
 
Au părăsit sala de şedinŃă dl. consilier Farcaş Ladislau şi dna Ghenea Silvia, numărul 

consilierilor locali prezenŃi este de 17 în momentul de faŃă. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unor acte adiŃionale la 
Contractul de închiriere nr. 192/2012, la Contractul de închiriere nr.  193/2012 şi la Contractul de 
închiriere nr. 194/2012 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.91/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adițional la contractul de 
concesiune nr.15/2007, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 206/2007 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.92/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotarare pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr. 75/2013 privind înlocuirea d-nei Ghenea Silvia Aneta, membru titular în 
Consiliul de administraŃie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara 
               -    d-lui consilier Artean Mircea care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.93/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotarare privind revocarea d-nei Ghenea Silvia Aneta, 
reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de administraŃie al Spitalului 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara 
               -    d-lui consilier Artean Mircea care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

 
                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takasc Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
 

                             Procedând la numărarea buletinelor de vot  privind revocarea reprezentantului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de administraŃie al Spitalului Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara: 
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       d-na Ghenea Silvia Aneta     17  voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, d-na Ghenea Silvia Aneta, a fost revocată  din Consiliul de 
AdministraŃie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 
                   

 Art.2 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.94/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotarare privind numirea unui reprezentant al  Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Consiliul de AdministraŃie al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” 
Hunedoara. 
               -    d-lui consilier Artean Mircea care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Dna preşedintă, vă rog să se consemneze în procesul verbal că mă abŃin la acest 

punct de hotărâre, nu particip la vot.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

 
                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takasc Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
 

                             Procedând la numărarea buletinelor de vot  privind numirea unui reprezentant  al 
Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de AdministraŃie al Spitalului Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara, ca membru titular, în persoana domnului: 
 
                                         dl. Rusu Constantin 16 voturi “pentru” 
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În urma acestor rezultate, reprezentantul  Consiliului local al Municipiului Hunedoara în 
Consiliul de AdministraŃie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, ca 
membru titular,  este dl. Rusu Constantin. 
                   

Art.2-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.95/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 01.04.2013 – 31.05.2013. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Bucale Ń Marian : 
„Propun ca preşedinte de şedinŃă pentru următoarea perioadă pe dl. Magaon Jane.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.96/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 23 al ordinii de zi – Diverse 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 

Dna. Aldea Ana Maria:  
„Eu am o problemă. Cei de la GrădiniŃa cu program prelungit P.P. 1 ar dori să li se 

amenajeze acolo, nu lor personal, ci copiilor care sunt la această formă de învăŃământ, respectiv 
grădiniŃă, un spaŃiu de joacă. M-au rugat să vedem ce se poate face pentru amenajarea unui spaŃiu 
de joacă pentru copii. Au curte şi nu au decât o groapă de nisip, atât.” 

        
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„O să transmitem DirecŃiei tehnice.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Am încercat să iau legătura şi nu era nimeni acolo. MulŃumesc tare mult.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Două aspecte aş avea. În şedinŃa din 31 ianuarie am ridicat o problemă, a 

construcŃiilor existente pe teritoriul Municipiului Hunedoara nefinalizate sau într-o stare avansată de 
degradare. Am cerut să fim informaŃi ce se întâmplă cu aceste construcŃii, care este stadiul realizării 
lor, care sunt sancŃiunile care pot fi aplicate pentru aducerea lor la o, hai să spunem, estetică 
conformă cu o realitate cotidiană. Am primit astăzi o informare în care suntem informaŃi că s-au luat 
măsuri pentru curăŃenia şi întreŃinerea faŃadelor pentru construcŃiile degradate, pentru terminarea 
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lucrărilor sau pentru protejarea perimetrală a clădirilor, cu o precizare că în cazul în care nu se vor 
conforma, proprietarilor de construcŃii li se vor aplica amenzi contravenŃionale de la 800 la 1.500 de 
lei conform H.C.L. 240/2012. Aş vrea să se înŃeleagă că nu am făcut această interpelare şi nu am 
ridicat această problemă pentru a fi sancŃionaŃi în mod obligatoriu acei proprietari sau constructorii.       
ÎnŃeleg, vremurile sunt grele, dar nici nu pot să rămână în stadiul în care ele există la ora actuală. 
Sunt pur şi simplu abandonate, şi aş vrea, dacă într-adevăr am primit acest răspuns în care se 
specificăm că se vor aplica punctual amenzi contravenŃionale, să se întâmple acest lucru. Nu este 
nimeni de vină, dar în momentul în care te apuci de o construcŃie trebuie să ai un anumit buget la 
dispoziŃie, să faci anumite previziuni, nu să te laşi la voia întâmplării. Şi mă refer punctual, există o 
construcŃie care cred că ne doar pe toŃi, construcŃia din Parcul Corvin. Nu ştiu dacă aŃi văzut cum 
arată, este absolut pustiită. Mai există în spatele Casei de Cultură, în plin centru, o groapă imensă 
lângă stadionul Constructorul. Nu ştiu ce se întâmplă cu acea groapă. S-a ridicat un birt lângă, din 
P.F.L. sau ceva de genul acesta.” 

 
Dl.Artean Mircea:  
 „Fostul Trei placaje.” 
        

Dl. Rusu Constantin:  
„Fostul Trei placaje s-a transformat în trei termopane. Nu ştiu dacă aceasta este 

soluŃia. Vă rog să mă credeŃi, trebuie aplicate sancŃiunile. Este singura cale prin care, într-adevăr, 
se pot îndrepta lucrurile, măsurile coercitive, nu se poate altfel. 

A doua problemă pe care aş vrea să o ridic iarăşi punctual este următoarea. A fost 
constituită o comisie prin H.C.L. 40/2013 pentru evaluarea şi selecŃionarea asociaŃiilor şi fundaŃiilor 
române cu personalitate juridică şi care solicită subvenŃii de la bugetul local. Am fost sesizaŃi cu o 
cerere din partea AsociaŃiei Maranatha pentru alocarea de la bugetul local a unor sume foarte mari, 
nu mari, aproape 8 miliarde de lei. Cererea a fost făcută într-o anumită modalitate şi la un anumit 
termen. Există un anumit text de lege care stipulează când se pot face aceste cereri, şi în ce 
condiŃii, şi ce documentaŃie trebuie depusă. La momentul în care noi am avut comisia de lucru, cred 
că acum două săptămâni, ni s-a prezentat cererea şi nimic altceva, şi am fost puşi să o soluŃionăm. 
Din punctul nostru de vedere, am cerut opinia consultativă a Departamentului juridic. Consider că 
pe Legea 215, nu consider, este text, orice comisie de specialitate, chiar dacă are în componenŃă 
personal de specialitate jurişti, poate să ceară opinia, avizul Departamentului juridic. Şi am făcut o 
adresă către Departamentul juridic în care am spus, raportat la data depunerii cererii şi la articolul 
cutare din lege, să ne comunice dacă este aviz de legalitate sau nu. Aviz consultativ, repet. Şi am 
primit un răspuns cel puŃin ofensator.” 

  
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Domnule consilier, dacă îmi daŃi voie, eu am făcut răspunsul, şi vă spun istoricul.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Am văzut domnule secretar. Dar pe mine nu mă ofensaŃi.” 
  

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Nu se referă la dumneavoastră. Dacă vedeŃi, nu zice nimic de consilieri.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „SunteŃi prea inteligent.” 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„HaideŃi vă rog să vă spun istoricul.” 
  

Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
 „Dar acolo către cine este trimisă adresa, sus, în colŃul din dreapta?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„La toŃi cei care au semnat.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
 „CitiŃi-i.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Domnul BobouŃanu, domnul Artean, doamna NoghiŃă, domnul Rusu, doamna 

Giurgiu, doamna Gemeniuc şi doamna Preda.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Comisia, v-aŃi întrunit în 6 februarie domnule consilier. Redactarea adresei către 

DirecŃia juridică s-a făcut în data de 7 martie 2013. Adresa a fost primită de mine, care nicidecum 
nu sună cum aŃi zis dumneavoastră, a fost primită de mine în 21 martie. Deci 6 februarie, 7 martie, 
21 martie. Deci pot să îmi pun întrebarea dacă la nivelul unei comisii care trebuie să rezolve ceva, 
colegii mei şi-au făcut datoria. Pot să-mi pun întrebarea asta.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Bun. Domnule secretar, din punctul de vedere a ceea ce aŃi spus aveŃi perfectă 

dreptate, ca termene în care a fost redactată adresa către dumneavoastră şi ca termen în care aŃi 
primit spre soluŃionare, spre avizare, într-adevăr această adresă, dar iertaŃi-mă, atunci vina nu este 
a noastră, ci a aparatelor de specialitate din cadrul Primăriei.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„De aceasta nici nu am amintit nimic de dumneavoastră. Consilier juridic în comisie 

este trecut în statul de funcŃii al aparatului propriu consilier juridic, nu altceva cu studii juridice. Este 
consilier juridic, putea să vă spună clar nişte treburi.” 

  
Dl. Rusu Constantin:  
 „Domnule secretar, păi şi eu sunt tot jurist de profesie” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dar nu m-am referit, vă rog frumos lăsaŃi-mă, dar la noi s-a încetăŃenit, şi acum mă 

scuze cei care, s-a încetăŃenit faptul: m-am consultat cu domnul secretar, sau am vorbit cu domnul 
secretar, sau am întrebat juriştii. Nici unul nu-şi mai asumă nici o răspundere de când cu D.N.A-ul, 
şi m-am referit acolo şi la nişte treburi.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Dacă îmi daŃi voie domnule secretar, ce este în bucătăria primăriei nu ştiu şi nu mă 

bag. Există modalitatea dumneavoastră internă prin care să vă soluŃionaŃi aceste probleme. Din 
punctul meu de vedere, al comisiei, repet, legea îmi permite, să cer un aviz, o opinie, o părere, măi 
oameni buni, este legală sau nu este legală cererea, cel puŃin din punctul de vedere al termenului 
de depunere. Nu pe fond m-am referit, pe formă.” 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dar există în textul de lege. Cererea se depune până la…” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Asta trebuia să ne răspundeŃi.” 
  

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu, pentru că este în textul de lege.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Nu, dumneavoastră mi-aŃi spus că, prin conŃinutul ei, adresa detonă lipsă de 

responsabilitate şi fuga de răspundere conform expresiei „să scoatem castanele din foc cu mâna 
altuia”.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Da, pentru că sunt bani.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dl. consilier, de la început am precizat că nu se referă la domnii consilieri.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„VedeŃi, eu doream doar atât, un răspuns raportat la textul de lege şi la data 

depunerii: cererea este nelegală, punct.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Să-şi asume răspunderea.”  
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Da domnule secretar, vedeŃi, ca să mergem mai departe, eu nu spun, şi n-am spus 

nici în comisie, domnul viceprimar îşi aduce aminte, că nu trebuie să dăm bani, că acei copii nu 
merită bani. Merită. Problema se pune din punctul de vedere al reprezentanŃilor acelor asociaŃii să 
citească textul de lege şi să se conformeze textului de lege. Şi eu vă mai pun o problemă. S-au dat 
bani cu nemiluita şi este, vă rog consemnaŃi, este o interpelare pe care o fac punctual raportat la 
acest aspect, să mi se comunice de către departamentul de specialitate dacă către această 
asociaŃie s-au mai trimis sume de bani, în ce perioadă, şi în ce temei de lege. Şi punctul patru, dacă 
s-a urmărit, într-adevăr, ca aceste sume de bani să fie distribuite conform hotărârilor care au fost 
adoptate, pentru că vă spun un lucru, şi aici nu ştiu, dar cineva ar trebui să răspundă, s-au dat 
sume de bani, din calculele mele, zeci de miliarde, din 2002 până în prezent, iar textul în baza 
căruia au fost acordate aceste sume de bani a fost o hotărâre de consiliu local din 2002. Ori 
hotărârea Consiliului local este act normativ de interes local, produce efecte doar pentru exerciŃiul 
financiar bugetar al anului următor, punct. Nu am nimic cu nimeni punctual. Copii care sunt 
instituŃionalizaŃi, copii cu dizabilităŃi, merită să fie ocrotiŃi. Problema se pune însă ca distribuŃia, 
alocarea acestor sume de bani, să fie făcută pe text de lege, nu pe altceva. 

 Există copii instituŃionalizaŃi care sunt şi în instituŃii în subordinea directă a Primăriei. 
Nu aş vrea ca să mai fac o interpelare să spun câŃi bani se alocă pentru un copil instituŃionalizat în 
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unităŃile din subordinea Primăriei şi câŃi bani s-au alocat pentru copiii instituŃionalizaŃi în subordinea 
altor asociaŃii non-profit, pentru că diferenŃa va fi mare. Nu poŃi să acorzi unui copil instituŃionalizat 
într-o anumită asociaŃie non-profit 20 de milioane de lei pe lună şi unui copil instituŃionalizat într-o 
unitate socială în subordinea Primăriei 7 milioane de lei pe lună. Este o diferenŃă foarte mare. Nu 
ştiu dacă acasă la noi copiii noştri beneficiază de o asemenea alocare de sume de bani.  

Deci aş vrea să mi se răspundă la această interpelare raportat la sumele de bani 
virate, din ce an, şi care a fost temeiul.” 
 

Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
„Vă referiŃi la asociaŃia în cauză, da?” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„La asociaŃia în cauză, evident.”  

 
Dna. Takacs Aranka:  
„Vorbim de bani şi de hotărâri. În 2011 există o hotărâre a Consiliului local prin care 

bisericile reformate şi catolice din Hunedoara şi din jurul Hunedoarei, respectiv Pestiş şi Răcăştia, 
nu, Răcăştia nu este, Pestişul şi nu mai ştiu exact, dar ştiu că Hunedoara şi Pestişul da, prin care 
bisericile reformate primesc câte 100 de milioane vechi, deci 10.000 de lei. Sumele aceste nici până 
în ziua de astăzi nu sunt plătite, chiar dacă au fost aprobate şi facturile, chitanŃele au fost date către 
Primărie. Biserica reformată din Hunedoara a primit doar 50 de milioane, adică 5.000 de lei, încă 
mai este Primăria datoare cu 5.000 de lei, iar biserica din Pestiş nu a primit nici un leu din acea 
sumă alocată. Biserica Catolică a primit bani. Aş dori să se verifice şi totuşi, este o restanŃă destul 
de veche, şi alŃii primesc destul de des.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
„Pentru că au fost ridicate multe obiecŃii din partea consilierilor locali privind 

informarea aparatului de specialitate al Primăriei la comisiile de specialitate, am rugămintea să 
consemnaŃi, şi totodată, domnule secretar vorbesc cu dumneavoastră acuma, toŃi colegii din 
departamente să fie prezenŃi la şedinŃele de consiliu, dar nu în birou, ci un reprezentant să fie aici, 
şi să stea de dimineaŃă până la ora la care se închide programul, pentru a putea da lămuriri 
consilierilor, să nu trebuiască dânşii să alerge prin birouri după oricine. 

Doi la mână, în ceea ce priveşte oportunitatea unei hotărâri de consiliu local ne putem 
pronunŃa asupra ei. În ceea ce priveşte legalitatea ştiŃi bine că nu o putem face. Atunci, discuŃia  cu 
domnul consilier se bazează şi pe faptul că, atât în calitate de consilier local, sau în cazul acesta de 
viceprimar, consider că dvs., oficiul juridic, ar trebui să vă pronunŃaŃi în foarte multe speŃe de acest 
gen şi să nu lăsaŃi la latitudinea consilierilor locali, şi aici vă aduc aminte de controlul CurŃii de 
Conturi de la Eco Sid, când, din punctul meu de vedere,  s-a votat o hotărâre de consiliu local care 
nu putea să bată legea, dar nimeni nu a venit să spună că există o lege care infirmă hotărârea de 
consiliu local. Cred că oficiul juridic ne-ar putea ajuta mai mult din acest punct de vedere, şi nici nu 
cred  că cerem ceva deosebit. Acum consilierii locali au dat note de relaŃii. Se interpretează. Nu 
este o.k. Făcând abstracŃie de domnul consilier Rusu care are competenŃe juridice până la urmă, 
sunt medici, sunt altceva aici, nu putem să ne pronunŃăm, şi putem cădea într-o eroare, dar noi 
suntem organul deliberativ.” 
 
 
 
 
 



25 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Sunt şi jurişti, dar nu sunt prezenŃi acuma în sală.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
„Mai sunt şi jurişti, o.k., dar cu siguranŃă ne vom înŃelege.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Dar, niciodată nu au vorbit aşa cum vorbeşte domnul Rusu.” 

 
Dna. Făgădar Tatiana:  
„Doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de astăzi a Consiliului Local 

Hunedoara.” 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
 

şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 28.03.2013 
 
 
 
1. Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe clădiri pentru persoanele 
care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

 Hotărârea nr.76/2013 se aprob ă în unanimitate . 
                   
2. Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri şi teren. 

       Hotărârea nr.77/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
3. Proiect de hotărâre privind acordarea de scutiri la plată impozitului pe clădire  pentru  imobilul 
situat în municipiul Hunedoara, Bd.1848 , Nr.19B, proprietatea FundaŃiei Misionar Crestina Iosua.  

       Hotărârea nr.78/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
4. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanŃilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara  
în Consiliile de AdministraŃie ale unităŃilor de învăŃământ preuniversitare şi unităŃilor preşcolare 
aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, pentru anul şcolar 2012 – 2013. 

 Hotărârea nr.79/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Regulamentului de organizare şi 
funcŃionare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara aprobat prin Hotărârea Consiliului Local 
nr. 105/2010, cu modificările ulterioare. 
                       Hotărârea nr.80/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii Grupului de Lucru Local, la nivelul Municipiului 
Hunedoara. 
              Hotărârea nr.81/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unor bunuri, proprietate 
publică a municipiului Hunedoara, situate în PiaŃa Obor şi Complexul Comercial Dunărea 
Hunedoara. 
                      Hotărârea nr.82/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
8. Proiect de hotărâre  privind aprobarea închirierii,  prin licitaŃie publică, a spaŃiului situat  în 
municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, 
înscris în CF nr. 60026-C1-U45, nr. cadastral 2568-C1-U7, în suprafaŃă utilă de 20 mp şi 12,6 mp 
cotă părŃi comune.   

 Hotărârea nr.83/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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9. Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării, în condiŃiile legii,  a  terenului în suprafaŃă de 
38,62 mp înscris în CF Hunedoara nr. 62860 nr. topo 2032/3/A,  situat în str. Transilvaniei – PT 9 
din municipiul Hunedoara, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.84/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
10. Proiect de hotărâre privind încheierea actelor adiŃionale la  contractele de închiriere pentru 
unităŃile locative construite de către AgenŃia NaŃională pentru LocuinŃe din municipiul Hunedoara, 
Str. Luncii, nr. 2, blocul 7 şi Aleea Cîmpului, nr. 4, blocul 6. 
            Hotărârea nr.85/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 
11. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinŃei convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, Str. 
Trandafirilor, nr. 5, bl. 16, sc. B, et. 3, ap. 35. 
             Hotărârea nr.86/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
12 Proiect de hotărâre privind aprobarea oportunităŃii de demarare a Proiectului de Parteneriat 
Public-Privat pentru realizarea pe raza teritorial-administrativă a municipiului Hunedoara a unei 
„InstalaŃii de distrugere şi neutralizare a deşeurilor, prin combustie, cu recuperare energetică, 
electrică şi termică – Termovalorizator” pe o suprafaŃă de  5 ha.     

Hotărârea nr.87/2013 se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi 2 voturi „abŃinere” (Takacs 
Aranka, Palcău Ciprian) 
 
13. Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor care aparŃin domeniului public al 
Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare  
             Hotărârea nr.88/2013 se aprob ă în unanimitate. 
  
14. Proiect de hotărâre privind darea în folosinŃă cu titlu gratuit, pe termen limitat, a clădirii secŃiei de 
atletism din cadrul Stadionului „Michael Klein”, în suprafaŃă de 342 mp, aflată în domeniul public al 
Municipiului Hunedoara, înscrisă în CF nr. 62732, sub A1.4, nr. cad. 62732 – C4, către Clubul 
Sportiv Şcolar Hunedoara. 

                       Hotărârea nr.89/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

 15. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii între Municipiului Hunedoara şi Consiliul 
JudeŃean Hunedoara  a contractului de administrare a  sectorului de drum  cuprins între Km 7+590 
– Km 10+090 din drumul judeŃean DJ 687 Sântuhalm – Hunedoara – Călan, sector situat în 
intravilanul Municipiului Hunedoara pentru realizarea în mod unitar a lucrărilor de reabilitare cu 
finanŃare din fonduri nerambursabile. 
              Hotărârea nr.90/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama si a statului de 
funcŃii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara si pentru Serviciile 
Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

Titlul hotărârii întruneşte 8 voturi „pentru” şi 11 voturi „abŃinere” ( BobouŃanu Dan, 
Aldea Ana Maria, Fărcaş Bianca, NoghiŃă LuminiŃa, Cazan Florian, Magaon Jane, Rusu Constantin, 
Palcău Ciprian, Costa Mircea, Artean Mircea, BucaleŃ Marian). 

Întrucât titlul hot ărârii nu a fost adoptat, nu se poate trece la votar ea articolelor 
şi a hot ărârii pe ansamblu. 
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17. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unor acte adiŃionale la Contractul de închiriere 
nr. 192/2012, la Contractul de închiriere nr.  193/2012 şi la Contractul de închiriere nr. 194/2012 

            Hotărârea nr.91/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
18.Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adițional la contractul de concesiune nr.15/2007, 
aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 206/2007” 

         Hotărârea nr.92/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 19. Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
75/2013 privind înlocuirea d-nei Ghenea Silvia Aneta, membru titular în Consiliul de administraŃie al 
Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 
                  Hotărârea nr.93/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
20. Proiect de hotărâre privind revocarea d-nei Ghenea Silvia Aneta, reprezentant al Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de administraŃie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara. 

 Hotărârea nr.94/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
21. Proiect de hotărâre privind numirea unui reprezentant al  Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în Consiliul de AdministraŃie al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara 

     Hotărârea nr.95/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
22. Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 01.04.2013 – 31.05.2013. 

Hotărârea nr.96/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 

 
23. Diverse 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel RaŃă-Bugnariu 
 

 


